



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

144th IPU Assembly

Nusa Dua, Indonesia
20-24 March 2022



No. 5

JOURNAL

Thursday 24 March 2022

Time	Meeting	Place
08.00 – 10.00	Bureau of Women Parliamentarians (closed)	Medan First floor
09.00 – 13.00	Governing Council - Decisions on the human rights of MPs, and - Reports of specialized meetings	Mangupura Ground floor
14.30 – 17.00	End of the Governing Council Assembly - Adoption of resolutions - Reports of the Standing Committees - Outcome document of the General Debate, and - Closing sitting	Mangupura Ground floor

PRESS AND COMMUNICATIONS

The **Communications Stand** is in the BICC Lobby. Please pass by to see the latest IPU publications, to sign up to our newsletter or to ask any questions about IPU digital platforms.

A **press service** (Bougainville Press Conference Room) will operate throughout the Assembly to answer media enquiries and help facilitate press interviews. Please contact press@ipu.org if you have any request for accreditation or questions. The **Press Centre** (Orchid Room) is located on the first floor and is equipped with computers, the Internet and monitors to follow the Assembly proceedings.

On social media, please join the conversation using #IPU144

twitter.com/ipuparliament

facebook.com/InterParliamentaryUnion

instagram.com/ipu.parliament_official

youtube.com/user/iparliamentaryunion

linkedin.com/company/inter-parliamentary-union

Photos from the 144th Assembly of the IPU will be posted on Flickr [ipu.org/144pics](https://www.flickr.com/photos/ipu/144pics)

WIFI NETWORK:

There is a free WIFI network available in the BICC for delegates.

USER ID: IPU 144
PASSWORD: nusa.dua



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

144th IPU Assembly

Nusa Dua, Indonesia
20-24 March 2022



N° 5

JOURNAL Jeudi 24 mars 2022

Heure	Réunion	Lieu
08 h 00 – 10 h 00	Bureau des femmes parlementaires (à huit clos)	Salle Medan premier étage
09 h 00 – 13 h 00	Conseil directeur - Décisions sur les droits de l'homme des parlementaires et - Rapports des réunions spécialisées	Mangupura rez-de-chaussée
14 h 30 – 17 h 00	Fin du Conseil directeur Assemblée - adoption des résolutions - rapports des commissions permanentes - document final du débat général et - séance de clôture	Mangupura rez-de-chaussée

PRESSE ET COMMUNICATION

Le **stand des Communications** est situé dans le hall d'entrée du BICC. Les délégués pourront y découvrir les dernières publications de l'UIP, s'abonner à notre newsletter ou s'informer sur les plateformes numériques de l'UIP.

Un **service de presse** (salle Bougainville) sera fonctionnel pendant toute la durée de l'Assemblée pour répondre aux questions des médias et faciliter les interviews. Pour toute question, veuillez écrire à press@ipu.org.

Le Centre de presse (salle Orchid) est équipé d'ordinateurs, d'Internet et de moniteurs pour suivre les travaux de l'Assemblée.

Rejoignez la conversation sur les médias sociaux en utilisant #IPU144

twitter.com/ipuparliament

facebook.com/InterParliamentaryUnion

instagram.com/ipu.parliament_official

youtube.com/user/iparliamentaryunion

linkedin.com/company/inter-parliamentary-union

Les **photographies** de la 144^e Assemblée de l'UIP seront affichées sur Flickr ipu.org/144pics

RÉSEAU WIFI :

Une connexion WIFI est disponible gratuitement au BICC pour les délégués.

RÉSEAU : IPU144
MOT DE PASSE : nusa.dua